
2021D20224 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Defensie heeft een aantal vragen voorgelegd 
aan de Minister van defensie over het het rapport van de Algemene 
Rkenkamer «Resultaten verantwoordingsonderzoek 2020 bij het Ministerie 
van Defensie» (Kamerstuk 35 830 X, nr. 2). 

De voorzitter van de commissie,
Aukje de Vries 

De adjunct-griffier van de commissie,
Mittendorff 
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Nr Vraag 

1 Hoe verklaart u de onderbesteding in het jaar 2020? 
2 Wat verklaart de administratieproblemen bij het munitiebeheer? 
3 Wat is er de afgelopen jaren gedaan om het inzicht in de staat van 

het vastgoed te verbeteren? 
4 Waarom is de informatievoorziening tussen het Rijksvastgoedbe-

drijf en het Ministerie van Defensie niet goed? 
5 Heeft u inmiddels zicht op wanneer Defensie over near-realtime 

informatie gaat beschikken over haar vastgoed? Zo nee, waar 
bestaat de onzekerheid uit en welke stappen zet u om die 
onzekerheid weg te nemen? 

6 Hoe kan het dat bij ILT-inspecties blijkt dat bij de helft van de 
onderzochte gebouwen de regels voor brandveilig gebruik niet 
worden nageleefd? Wat is hiervan de oorzaak en hoe snel kan het 
brandveilig gebruik aanzienlijk worden verbeterd? 

7 Is de informatiebeveiliging op orde bij Defensie, ook met het oog 
op het feit dat veel werknemers thuis werken? Hoe garandeert u 
dit? 

8 Waarom zijn de inzetbaarheidsdoelen niet meetbaar?
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